

التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2020/10/04	415	ب و ر ت

M/s. Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Peace and blessing be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

Subject:

Warba Bank's Disclosure about Dealing with Rumors and News

الموضوع:

إفصاح من بنك وربة بشأن التعامل مع الشائعات والأخبار

At the very beginning, we express our sincere greetings.

We refer to the above mentioned subject and as per the requirements of Article (4-4-1) of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law as amended and to the request via email received from Boursa Kuwait officials today, Sunday 4/10/2020 to comment on the news published today in one of local newspapers that "NBK & KFH signed loan amounted to KD 1 billion to KPC".

We would like to inform you that our bank has participated with an amount of KD 5 million in the syndicated financing facility granted to Kuwait Petroleum Corporation (KPC).

We would like to confirm that Warba Bank's participation share and amount falls within the bank's normal business activities.

بدايةً أتقدم منكم بأطيب التحيات متمنياً لكم دوام التوفيق والسداد.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات المادة رقم (4-4-1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتعديلاته، وبناءً على طلب المختصين ببورصة الكويت بموجب البريد الإلكتروني الوارد اليوم الأحد الموافق 2020/10/4 2020/10/4 التعقيب على الخبر المنشور اليوم من خلال إحدى الصحف المحلية "«الوطني»" و«بيتك» يوقعان قرضاً بمليار دينار لـ«البترول»".

نود الإفادة بقيام مصرفنا بالمشاركة بمبلغ 5 مليون د.ك في التمويل المشترك الممنوح لمؤسسة البترول الكويتية.

علماً بأن حصة بنك وربة من التمويل المشترك ومبلغها تعد من الأعمال المصرفية الاعتيادية التي يجريها مصرفنا.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Shaheen Hamad Al Ghanem

شاهين حمد الغانم

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

بنك وربة
WARBA BANK